

HKIFF Cine Fan Privilege Scheme Terms and Conditions

1. HKIFF Cine Fan 2019 privilege is valid from the privilege card issue date to 31 December 2019.
2. Privilege holders must present their valid privilege card at the sales counter of URBTIX outlets to enjoy privileges including Discount Offers.
3. For the redemption and collection of tickets /gifts / souvenirs, privilege holders must present their valid privilege card for verification.
4. Privilege is non-transferable. If evidence of misuse and abuse of privileges are found, the venue management or HKIFFS have the right to confiscate the card at any time without prior warning. The privilege fee will not be refunded.
5. Privilege card will be voided if damaged. Replacement cards are available at a re-issue fee of HK\$50.
6. Loss of privilege card must be reported at once. Replacement cards are available at a re-issue fee of HK\$50.
7. Privilege fee will not be refunded if privilege is cancelled for whatever reason before expiry.
8. HKIFFS may use holder's information and records for the purpose of providing or promoting services or other products made available by HKIFFS and associated organizations. Privilege holder can request HKIFFS to stop mailing/sending information on that product and service at any time and at no cost.
9. The holder of HKIFF Privilege Status does not constitute membership of "a "Club" or "Society" for the purposes of the Clubs (Safety of Premises) Ordinance, or the Societies Ordinance under the laws of Hong Kong.
10. HKIFF Privilege Scheme exists to offer preferred structure of benefits such as discounted payment and other benefits that may be offered from time to time at the sole discretion of HKIFFS.
11. HKIFFS reserves all rights and final decision to terminate the scheme without prior notice.
12. In case of dispute, the decision of HKIFFS shall be final.
13. The English version of these terms and conditions shall prevail whenever there is any discrepancy between the English and the Chinese versions.

電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 入會條款及細則

1. 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 2019 年會籍有效期為發卡日至 2019 年 12 月 31 日。
2. 會員於城市售票處售票櫃檯購票時必須出示有效之電影節發燒友(HKIFF Cine Fan)卡，方能享有包括門票折扣等各項優惠。
3. 換領門票/禮品/紀念品時，會員必須出示有效之電影節發燒友(HKIFF Cine Fan)卡作核對。
4. 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 卡不得轉讓予他人使用。如發現任何違規使用情況，有關場地負責人或香港國際電影節協會將有權即時終止會員資格。已繳交之會費一律不獲退還。
5. 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 卡一經塗改或嚴重損毀，均屬無效。會員可向香港國際電影節協會申請辦理補領手續。補領電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 卡之費用為港幣\$50。
6. 如遺失電影節發燒友(HKIFF Cine Fan)卡，請即向香港國際電影節協會報失。補領電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 卡之費用為港幣\$50。
7. 不論閣下因任何原因在會籍有效期內放棄會籍，亦不會獲發任何已繳交之人會費用。
8. 為向會員提供或推廣由香港國際電影節協會及其他相關機構之服務及其他產品，協會將根據會員的資料及記錄，經電郵或郵件向會員發送相關資訊及優惠推廣。會員可隨時要求停止接收有關通訊。
9. 持有香港國際電影節會員計劃之會員身份，並不同其持有香港法例《會社(房產安全)條例》或《社團條例》項下「俱樂部」或「社團」成員之身份。
10. 香港國際電影節協會保留提供會員計劃內一切折扣及其他優惠之最終決定權。
11. 香港國際電影節協會保留隨時終止會員計劃之一切權利。
12. 遇有任何爭議，香港國際電影節協會保留最終決定權。
13. 本條款及細則之中英文文本如有任何歧義，概以英文版為準。